
 

 

 

Aan De Heer Jo De Cock, 

Voorzitter Nationale Commissie Artsen-Ziekenfondsen 

 

Aan Minister F. Vandenbroucke, 

Vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid 

 

 

 

 

Brussel, 15 februari 2024 

 

        

Betreft: Financiering functionele samenwerkingsverbanden voor de Wachtposten. 

 

Geachte Voorzitter, 

Geachte Minister, 

 

 

Op 3 juli 2023 formuleerde de NCAZ een advies met opmerkingen betreffende het financierings-KB rond de 

functionele samenwerkingsverbanden van de huisartsenwachtposten. Er was een principieel akkoord met het 

voorgestelde rekenmodel. Er werden echter een aantal fundamentele randvoorwaarden en kritieken 

geformuleerd: 

- de noodzaak aan een performant triagesysteem 1733 fase 2, uitgerold over het ganse grondgebied, 

- het opstarten van sociaal overleg rond de herstructurering in de sector, cf. de vigerende CAO in de 

arbeidswetgeving 

BVAS en Kartel stellen vast dat heden, een kleine 11 maanden voor de voorziene start, aan geen van beide 

voorwaarden voldaan is. Het KB is nog niet in het Belgisch Staatsblad verschenen. Tevens zijn er nog een 

aantal kleine praktische randvoorwaarden (boekhoudpakket, baremabeslissingen…) die zelfs nog in een 

initiatiefase zitten. 

Een zodanige revolutie in het wachtpostenlandschap, dewelke nota bene niet gedragen is door de basis doch 

door een politieke beslissing opgelegd werd, kan volgens BVAS en Kartel onmogelijk worden uitgerold in de 

gestelde omstandigheden. Ook werd beloofd een transitieperiode van 3 jaar te voorzien om besturen de kans 

te geven deze transitie op mensenmaat uit te rollen, doch het RIZIV blijft 1/1/2025 hanteren als startdatum 

om verplicht in dat model gefinancierd te worden (of anders niet!).  

 

 

 

 

 



 

BVAS en Kartel stellen daarom aan de NCAZ voor om: 

- de Minister te verzoeken de inwerkingtreding van het KB financiering minimaal te vertragen tot 

1/1/2026 (en bij voorkeur 1/1/2027); 

- de budgetten voor de wachtpostwerking zoals voorzien in het NCAZ-akkoord 2024-2025 aan te 

houden, waarbij:  

1° het budget voor 2025 per wachtpost wordt berekend op basis van het budget van 2024 vermeerderd 

met de toegekende index 

2° wordt overgegaan tot enveloppefinanciering voor de gehele wachtpostwerking om op deze manier 

het micromanagement te vervangen om alzo de noden van de individuele wachtposten te ondervangen.  

Met deze brief willen wij argumenteren, en samen met ons meerdere huisartsenwachtposten ( ondermeer 

HAWP Noord Wast Brabant, Midden Brabant, Zennevallei, Pageni, Pajottenland, de Antwerpse Wachtposten) 

dat het dossier van de Functionele SamenwerkingsVerbanden te prematuur is. 

Kan u ons een antwoord bezorgen op de bovenstaande vragen tegen uiterlijk 1/03/2024? 

 

 

Met de meeste hoogachting, 

  

Dr. Johan Blanckaert, Voorzitter BVAS 

Dr. Thomas Gevaert, Voorzitter Kartel  

Dr. Jos Vanhoof, Bestuurslid BVAS 

Dr. Paul De Munck, Voorzitter GBO 

Dr. Michel Creemers, Covoorzitter ASGB 

 


